




Absoluut. We bouwen een pakket voor jullie, dus jullie feedback is cruciaal. Blijf je feedback dus zeker geven, via de gekende 
kanalen zoals de helpdesk en persoonlijk via onze consultants. 

Alle vragen worden verzameld, besproken en dan wordt beslist wat op de volgende sprints kan geplaatst worden.

Het zou de roadmap positief beïnvloeden, met hoeveel is moeilijk te zeggen.

Voor alle nieuwe web-ontwikkelingen bestaan reeds handleidingen en dat gaan we ook zo houden. Onze ambitie is om elke 
oplossing zo gebruiksvriendelijk te maken zodat een handleiding zo min mogelijk nodig is.

De algemene handleiding voor calculatie vNext opfrissen, met de laatste features, staat op de planning. Zodra deze geüpdatet is 
houden we je op de hoogte. Alles komt uiteraard op www.help.kpd.be



We zorgen ervoor dat in de meeste gevallen, oud en nieuw naast elkaar blijven werken. Op die manier kan elk bedrijf op eigen tempo 
beslissen op welke manier de gebruikers richting de cloud laat gaan. Nieuwe klanten starten onmiddellijk in een cloud-versie. We 
kunnen jullie assisteren met een migratiepad op maat. Hiervoor kan je ons contacteren.



We bieden momenteel elektronische handtekeningen via Connective aan. De vraag tot integratie met DocuSign stond nog niet op 
onze roadmap, maar als hier grote vraag voor is kan dit (technisch).  

Idealiter nemen de personen die deze oplossing wensen contact met ons op. Op deze manier kunnen we de exacte use case 
bepalen.

We hebben het enthousiasme over deze vraag genoteerd. We werken hiervoor een plan uit in de komende maanden en zullen via 
onze niewsbrief feedback geven.

De email-module in WIC bevat heel wat handige functionaliteiten die de basis gaan vormen voor de online versie. Dus mailing zal 
uiteraard een plaats krijgen in het online eco-systeem.

Vanuit WIC kan er een connectie gemaakt worden met eender welke mailserver, du sook O365. Voor de klanten dit dit al hebben, 
die weten ondertussen dat we de afgelopen maanden een security update hebben moeten inbouwen (authenticatie via 
OAuth2.0). De manier waarop WIC de mails verwerkt en verstuurt (of inleest via WicBox) is behouden. We hebben in deze periode
ook de tijd genomen om te onderzoeken of we, net zoals in 

Preconstruction, Wic-accounts kunnen koppelen aan persoonlijke mailboxen. Door de nieuwe technische aanpak met O365 is 
deze optie mogelijk geworden maar we mogen niet vergeten dat er ook niet-persoonlijke mailboxen bestaan en gebruikt worden 
in o.a. WIC. Dit onderzoek zal nu verder getrokken worden om de afhandeling van mail in het nieuwe Eco-systeem te gaan 
definieren. Afhankelijk van de uiteindelijke beslissing en de kost/tijd die ermee gepaard gaat, zal gekeken worden of de 
persoonlijke koppeling al dan niet nog in WIC zal toegevoegd worden.



Het tonen van de rijke hoeveelheid data die in het KPD-systeem zit, staat met stip op onze planning. Standaard dashboarding en 
management informatie worden geïntegreerd in het web-platform. Afhankelijk van de rechten van de gebruiker zullen deze 
zichtbaar zijn. 

We ondersteunen uiteraard blijvend de mogelijkheid tot geïndividualiseerde BI als alternatief voor klanten die heel specifieke 
online rapportage wensen.

De integratie van BIM in de uitvoering is voorzien, al hebben we hier slechts een beperkte vraag voor gekregen.  Dit is ook omwille 
van het gebrek aan standaardisatie in de BIM wereld.

Halen we de informatie zelf rechtstreeks uit het BIM model (zoals in de demo)? Of connecteren we een of meerdere van de BIM 
tools die op de werf worden gebruikt? Aarzel niet om ons hiervoor te contacteren.

De connectie wordt momenteel gebouwd en zal de komende maanden af zijn. Contacteer ons voor meer info.



We hebben op dit moment reeds goedkeurflows voor VS, contracten, leveringen, recepties. De vraag voor dergelijke flows voor 
TF’s, plannen en dergelijke nog niet. 

We veronderstellen dat dit in de optiek van het as-build dossier is? De vraag is genoteerd, maar dit staat momenteel niet op onze 
roadmap.

Een eerste stuk van de Finance module is af: ‘Factuurgoedkeuring’. In 2023 wordt er nog gewerkt aan andere stukken.

Gezien ‘Inkoopfacturen’ een belangrijk onderdeel is voor veel klanten staat dit bovenaan de roadmap. Het eigenlijke 
boekhoudgedeelte zal vanaf 2024 aangepakt worden.

De smartphoneversie van goedkeuren facturen zit nog in testfase. Projectnr. en soort en inhoudingen worden niet getoond, wel 
de projectomschrijving.

Omdat goedkeuren van facturen een impactvolle beslissing is, willen we de functionaliteit bewust beperken op de smartphone 
versie om fouten te vermijden (onterecht goedkeuren).



Ja, dat is correct.

De connectie tussen het BIM model en de meetstaat kan op om het even welke eigenschap gelegd worden. Dit kan aan de hand 
van de keynote, maar evengoed aan de hand van family, material, of custom eigenschappen die jullie zelf aan het model hebben 
toegevoegd.

Momenteel is TopSheet ontworpen per project en zijn project-overschrijdende rapporten nog niet mogelijk. We noteren dit wel 
als mogelijke uitbreiding in de toekomst.

Dit staat hoog op de roadmap en zal wellicht in Q2 of Q3 van dit jaar worden toegevoegd.



Er zijn 2 mogelijke manieren voor de samenwerking tussen KPD Preconstruction en BO Project / WIC

Ofwel maken jullie gebruik van de module vorderingsstaten en budgetopvolging die in vNext (KPD Preconstruction) beschikbaar is. 
De informatie over budgetten, budgetwijzigingen, vorderingsstaten en uitvoeringsstaten wordt automatisch gesynchroniseerd 
naar de BO-database waar deze beschikbaar is voor het ophalen van gegevens voor WIC, nacalculatie en Finance.

Ofwel gebeurt de overdracht bij het in uitvoering zetten van het project. De volledige calculatie en offertevorming gebeurt in 
vNext en daarna wordt het project overgedragen naar BO Project waar de budgetten, vorderingsstaten en kostenopvolging kan 
gebeuren zoals vroeger. Naarmate meer en meer BO-modules en functionaliteiten worden overgezet naar de nieuwe oplossing zal 
deze oplossing uitgefaseerd worden.

Hier zal inderdaad een eerlijke regeling voor worden uitgewerkt met jullie.
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